
Dobro opravljeno
delo skupščine
drugega sklica
To variš predsednik
Tovarišice in tovariši delegati!

Predsedstvo OKje na 40. sejidne 18. mar-
ca 1982 obravnavalo predlog poročila o delu
Skupščine občine Ljubljana Vič-Rudnik v II
mandatnem obdobju ter sprejelo svoje ugoto-
vitve, stališča in sklepe terjih posredovalo na
zadnjo sejo skupščine, kije bila 24. 3. 1982.

Nimam namena komentirati poročila ali
sklepov, ki so bili posredovani in iz katerih je
tudi razvidno, da je bilo delo skupščine občine
II mandatnem obdobju izredno uspeino lako
na področju, ki jih opredeljujejo ustava, si-
stemski zakoni ter statut občine kakor tudipri
nadaljnjem razvoju delegatskega sistema v
naši občini. Moj namen je, da bi ob tej priliki
izrekel priznanje DPO vodstvu skupščine ob-
čine, delegacijam, konferencam delegacij in
posameznim dekgatom, ki so v tem štirilet-
nem obdobju s svojim odgovornim delom in
razreševanjem problemov, s katerim so se
spoprijemali, doprinesli k uveljavljanju sa-
moupravnega delegatskega sistema in nadalj-
nji krepitvi družbenopolitičnih odnosov v naši
občini.

Čeprav na prvi pogled izgleda, da je bilo
poročilo obširno, pa je dejansko le skromen
odraz vsega dela, ki je bilo opravljeno v II
mandatnem obdobju, ki ga je težko opisati z
besedami in številkami. Kljub temu pa doka-
zuje, da se je delegatska skupščina občine
skupaj zIS v preteklem mandatnem obdobju
občine Ljubljana Vič-Rudnik, tako tistih, ki v
združenem delu ustvarjajo nove vrednosti,
kot tistih, ki v starejših letih uživajo sadove
minulega dela in najmlajših, ki rastejo v naši
občini, se usposabljajo v šoli in pri delu, da
bodo uresničevali cilje dolgoročnib usmeritev
razvoja občine po smemicah za katere se je
opredelila skupščina občiaa v II mandatnem
obdobju.

Izkušnje preteklega mandatnega obdobja
pa so pravgotovo vodila za usmerjanje našega
družbenopolitičnega dela znotraj delegacij in
še posebej konferenc delegacij.

Te moje besede so le skmmno priznanje in
zahvala predsedstvu skupščine in IS ter vsem
dekgatom za odgovorno delo v II mandatnem
obdobju, kijo izrekam v imenu SZDL in vseh
družbenopotitičnih oiganizacij v občiiu. Ne-
kateri od delegatov ste bili na letošnjih voli-
tvah ponovno izvoljeni v delegacije. Prepričan
sem, da boste pridobljene izkušnje vnašali v
delo novoizvojenih delegacijins tem doprina-
šali k razreševanju probkmov s katerimi se
bomo soočali od današnje ustanovitvene seje
dalje.

Ob koncu mi dovolite, daseše enkrat zah-
valim za izredno odgovomo delo, ki so ga v
preteklem mandatnem obdobju opravili pred-
sednik skupščine občine Vili Belič, podpred-
sednica Marija Weber, predsednik DPZ Eruil
Dolčič, predsednik zbora ZD Stojan Gome-
zelj in predsednica zbora KS Jožica Krištof.

(Iz govora Petra Vrhunca
predsednika OK SZDL)


